This summer, Kiztopia Friends bring you the ultimate Summer Bounce Party! Spanning over 5,000 sq. ft., it's our first-ever inflatable playground with water elements! Bounce and float on our mega waterbed and strike pose at this summer's coolest "lightweight kung fu" photo spot. With three zones for both wet and dry fun, join us and make unforgettable summer memories!

Kiztopia × <sup>新城市廣場</sup> New Town Plaza

25/7 – 14/9/2025
New Town Plaza Phase 1 L3 Chill Park
新城市廣場一期3樓 Chill Park

SCAN TO

BUY NOW 掃碼立即購票

HILL'& BOUNCE SUM

...

今個夏天,Kiztopia Friends 約定大家一齊「彈彈夏開Party」!佔地超過 5,000 呎,首次將水的元 素融入巨型充氣彈床之中,帶來全新的水上彈跳體驗! 特大水床結合水上彈跳與漂浮感,打造今夏 最獨特的「輕功系」打卡熱點。場內劃分為三大區域,有水無水同樣好玩,創造難忘的夏日回憶!

Buddy Deal 親子同行		
Single Admission Ticket 單次入場#	25mins /分鐘	50mins /分鐘
Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$88	\$158
Weekend 週末(Sat, Sun & PH 週六至週日及公眾假期)	\$118	\$208

Play Solo 單人門票		
Single Admission Ticket 單次入場#	25mins /分鐘	50mins /分鐘
Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$58	\$88
Weekend 週末(Sat, Sun & PH 週六至週日及公眾假期)	\$68	\$118

Play Pass - 玩盡夏日Chill & Bounce			
Activity Play time 活動體驗: 50 mins +			
Kiztopia New Town Plaza Outlet Play time 門市遊玩: 60 mins			
Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$268		
	\$358		

#1 Same price applies for child or adult. Children under 120cm tall must be accompanied by a paying adult. 大小同價/身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場。 #2 Baby below 24 months old can enter for free with another paying child and paying adult.

未滿24個月的幼兒可由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下免費入場 #3 Tickets are non-refundable once sold. 門票一經出售不設退換 Kiztopia Friends Summer Party Kiztopia朋友的 消暑派對

## CATCH AND SPLASH 魚樂無窮

Kids can become little anglers, using mini fishing rods to catch colorful toy fish-a fun and playful way to train hand-eye coordination and learn through play!

小朋友化身小釣手,用迷你魚竿釣起色彩繽紛小魚, 訓練手眼協調,邊玩邊學,樂趣無窮!

## HYDRO CLASH 水戰激鬥區

2

Water Gun Battle - Let the Splash Fight Begin! Grab your water gun, dodge, and shoot your way to victory! Test your skills while having tons of fun and staying cool.

水槍大作戰,激戰一觸即發!拿起水槍,靈活躲避、 準確射擊,挑戰所有對手,成為最後的勝利者!不 僅考驗你的反應速度和射擊技巧,更帶來無限歡笑 與清涼快感。

hello@kiztopia.com.hk

## **BOUNCY WATER PARTY** 彈彈水床派對

Kids can jump on waterbeds and tackle fun obstacles, enjoying bouncing and floating while staying active. Join Kiztopia Friends for a cool and joyful summer party!

邀請各位小朋友盡情跳躍於滿滿的水床上, 挑戰多重障礙賽,感受彈跳與漂浮的雙重樂 趣,於放電同時鍛鍊體能,還帶來清涼一夏 的歡笑時光,準備好與Kiztopia Friends開一 場充滿歡笑的夏日派對了嗎?



(25/7-31/8/2025) 10am – 7pm OPERATING HOURS 營業時間 School Day 開學日子 (1/9- 14/9/2025) Weekday 平日: 12nn -7pm Weekend 週末: 10am - 7pm

## GET IN TOUCH 聯絡我們

www.kiztopia.com.hk

Please refer to our website for latest operating hours. 請參關我們的網站以了解最新的營業時間。

( +852 6936 4663